
Protokół Nr XXXV/17

z XXXV sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 30 maja 2017 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 16:05)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XXXV sesji Rady Miasta Piły otworzył  Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum - obecnych było  23 radnych - pozwalające na

podejmowanie prawomocnych uchwał oraz powitał  przybyłych radnych i  zaproszonych gości  –

listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił o wprowadzenie do porządku obrad,

z  numerem  12  w  porządku  obrad,  punktu  dotyczącego  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargów nieruchomości położonych w rejonie

ul. Kazimierza Wielkiego w Pile – druk nr 709 oraz z numerem 13 w porządku - projektu uchwały

Rady Miasta Piły w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Poznaniu

skargi Pana Leszka Fedraua na uchwałę Nr XXXIII/484/17 Rady Miasta Piły z dnia 28 marca 2017

r. w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przez uchylenie uchwały Nr XXXI/474/17

Rady  Miasta  Piły  z  dnia  28  lutego  2017  roku  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność

Przewodniczącego Rady Miasta Piły – druk nr 706.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 709:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 706:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym

się”.

Porządek obrad:



1. Sprawy regulaminowe.

2.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy

XXXIV a XXXV sesją Rady Miasta Piły - druk nr 697.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 695.

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z tematów poruszanych na Sesji Rady Powiatu w Pile

odnoszących się do Miasta Piły.

5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016 rok - druk nr 691.

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego i  sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Piły za

2016 rok - druki nr 689, 690,

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu

z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016 rok - druk nr 693,

c) dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016 r.

6. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za 2016 rok - druk nr 692.

a) przedstawienie Uchwały Nr 1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły z dnia 28 kwietnia

2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu Miasta Piły za rok 2016 oraz wniosku

o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Piły za 2016 rok - druk nr 694,

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Piły o udzielenie Prezydentowi Miasta Piły absolutorium z tytułu wykonania budżetu za

2016 rok - druk nr 703.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok - druk nr

704.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w Hotelu

Gromada Piła przy Alei Piastów 15 w Pile - druk nr 700.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Piła w sezonie

kąpielowym od 15 czerwca do 15 września 2017 r. - druk nr 701.

10.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

przetargów nieruchomości zabudowanych garażami - druk nr 702.

11.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

przetargów nieruchomości położonych przy ul. Piaskowej w Pile - druk nr 705.

12.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

przetargów nieruchomości położonych w rejonie ul. Kazimierza Wielkiego w Pile – druk nr 709.

13.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  Wojewódzkiemu  Sądowi

Administracyjnemu w Poznaniu skargi Pana Leszka Fedraua na uchwałę Nr XXXIII/484/17 Rady

Miasta Piły z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przez
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uchylenie  uchwały Nr  XXXI/474/17 Rady Miasta  Piły  z  dnia  28 lutego 2017 roku w sprawie

rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego Rady Miasta Piły – druk nr 706.

14. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Piły z organizacjami pozarządowymi na

2016 rok - druk nr 699.

15. Realizacja uchwał Rady Miasta Piły za 2016 rok - druk nr 696.

16. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 698.

17. Wolne głosy, wnioski i informacje.

18. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Pawła Jarczaka, wiceprzewodniczącego Rady Miasta

Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołu z XXXIV sesji Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak odczytał  informację w sprawie protokołu z  XXXIV sesji

Rady Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XXXIV sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XXXIV

a XXXV sesją Rady Miasta Piły.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała,  że w informacji  Przewodniczącego jest  punkt dotyczący

uczestnictwa w XI Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Województw

DROGA S11. Radna poprosiła o dodatkowe informacje na ten temat.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że o wypowiedź prosi wiceprzewodniczącą Marię

Kubicę, która zastępowała Przewodniczącego na tym spotkaniu.

Maria  Kubica,  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Piły powiedziała,  że  to  było  spotkanie

zorganizowane po blokadzie drogi S11 i było to bardzo interesujące spotkanie, bo przedstawiono

m.  in.  dotychczasowe  działania  Stowarzyszenia,  które  wykonało  bardzo  dużo  pracy  w  tym

kierunku, żeby droga S11 stała się drogą na miarę XXI wieku.

3



Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  w  sprawozdaniu,  które  będzie  za  chwilę  omawiane

przedstawi także krótką informację na temat przedmiotowego spotkania.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że Piła ma nową Panią Poseł – Panią Martę Kubiak i złożyła

gratulacje Pani Poseł. Radna zapytała o 94. punkt sprawozdania i poprosiła o wyjaśnienie kwestii

odwołania  Zygmunta  Jasieckiego  ze  stanowiska  Przewodniczącego  Związku  Międzygminnego

„Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi”.

Radna Zdzisława Karpińska zapytała o punkt 20. sprawozdania.

Radny Marek Toboła zapytał o 45. i 63. punkt sprawozdania.

Radny Jacek Bogusławski zapytał o 2. i 32. punkt sprawozdania.

Radny Marek Andruszkiewicz zapytał o 22. punkt sprawozdania.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania radnych powiedział m. in., że:

•Odnosząc  się  do  punktu  94.  Prezydent  powiedział,  że  to  Zarząd  Związku  Międzygminnego

PRGOK złożył taki wniosek i dodał, że nie jest członkiem tego Zarządu. Prezydent powiedział, że

24  przedstawicieli  ma  prawo  do  głosowania  i  radna  Wiesława  Sztaba,  która  jest  jednym

z przedstawicieli, była, chyba, jedyną osobą, która w tajnym głosowaniu opowiedziała się przeciw

odwołaniu Pana Jasieckiego.

•Odnosząc się do punktu 20. i MZK, Prezydent powiedział, że problem dojazdu dzieci do szkół

dotyczy w tej chwili kilkorga dzieci, których będzie ewentualnie dotyczyła kwestia dodatkowych

dojazdów i,  zgodnie z umową, 1 września będzie wszystko tak przygotowane, że i  dzieci będą

miały transport, i rodzice będą mieli pewność, że bezpieczeństwo dojazdu dzieci jest zapewnione.

•Odnośnie do punktu 2. i Pilskiego Budżetu Obywatelskiego na rok 2018 prezydent Piotr Głowski

powiedział, że staramy się jak najszybciej wszystko zweryfikować i nawet przyspieszyć – z tego

względu, że rozumiemy problem wakacji i wakacyjnych wyjazdów mieszkańców. Jak tylko zostaną

zweryfikowane wszystkie wnioski, to zostanie przekazana informacja o tym, że startuje głosowanie.

•Odnosząc się do 45. punktu sprawozdania,  Prezydent powiedział,  że w Imoli  oprócz oficjalnej
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części mieliśmy też wystawę pokazującą naszą kulturę – były obrazy oraz koncert i włączyliśmy się

w obchody 72. rocznicy wyzwolenia Imoli oraz uroczystości 72. rocznicy wyzwolenia Włoch.

•Odnośnie  do  punktu  63.,  prezydent  Głowski  powiedział,  że  spotkania  gospodarcze  są  dla  nas

kluczowe i te miały miejsce m. in. na terenie Konsulatu Generalnego RP w Mediolanie. Już dzisiaj

możemy powiedzieć, że te spotkania zakończyły się dla nas dobrymi informacjami. Są podmioty

zainteresowane współpracą z Polską, a Włosi odwiedzą nas wkrótce z misją gospodarczą.

•Odnosząc się do punktu 32., Prezydent powiedział, że jeśli chodzi o przebudowę parkingu przy ul.

Bydgoskiej,  to jest to na pewno uciążliwość i trzeba powiedzieć, że wykonawca robi wszystko,

żeby zakończyć prace jak najszybciej i prawdopodobnie uda się wykonać to zadanie jeszcze przed

terminem, na który się umawialiśmy, a naszym zadaniem nie może być popędzanie wykonawcy, bo

może się to kiedyś wiązać z kwestiami gwarancji lub utraty gwarancji. Prezydent dodał, że bank

PKO przeznaczył na tę inwestycję 200 tys. złotych.

•Prezydent Piotr Głowski powiedział, że nie było pytania dotyczącego ul. Okrzei i znajdującego się

tam budynku – przy ul. Okrzei 14, ale pytanie z tym związane pojawiło się na posiedzeniu komisji

Rady Miasta. W roku 2007 została podpisana umowa darowizny pomiędzy Powiatem a Gminą.

Dzisiaj  chcielibyśmy  przekazać  ten  budynek  podmiotowi,  który  przy  koniecznym  zachowaniu

funkcji, czyli realizacji usług medycznych, będzie nim zarządzał.

•Odnośnie do 22. punktu sprawozdania i  zarządzenia w sprawie dokonania wyboru Partnera do

wspólnego  opracowania  i  realizacji  projektu  partnerskiego,  Prezydent  powiedział,  że  to  są

społeczne projekty,  które towarzyszą programowi POSI.  W naszym przypadku zajmuje się tym

MOPS.

•Prezydent Piotr Głowski powiedział, że chciałby się też odnieść do kwestii drogi S11 i spotkania,

o które pytała radna Wiesława Sztaba. Jednym z elementów działalności Stowarzyszenia były do tej

pory działania lobbujące, ale uznaliśmy, że w tej chwili sytuacja jest na tyle krytyczna, że należy

podjąć bardziej radykalne działania. Pierwszym krokiem było blokowanie drogi na wysokości ul.

Kossaka  przez  marszałków,  prezydentów,  wójtów  i  burmistrzów  miast  oraz  radnych,

przedsiębiorców  i  mieszkańców.  To  była  symboliczna  akcja,  bo  nie  chcieliśmy  utrudniać

kierowcom przejazdu, ale wiemy, że inicjatywa została zauważona także w Warszawie. Prezydent

powiedział, że chciałby podkreślić, że wczoraj, po 10 latach, zostały zakończone prace nad studium

techniczno – ekonomiczno – środowiskowym dla obwodnicy  Piły i Ujścia. Prezydent powiedział,

że dzisiaj już wiemy dokładnie jaki przebieg będzie miała ta obwodnica i przedstawił zebranym

prezentację pokazującą przebieg obwodnicy.

•Prezydent  Piotr  Głowski  powiedział,  że  chciałby  też  powiedzieć  o  akcji  charytatywnej  pn.

Kilometry Dobra. W niedzielę odbędzie się finał tej akcji, a w Pile jest akcja związana z programem

rehabilitacji osób niepełnosprawnych. Pilanie zebrali do tej pory na tyle dużo środków, że jesteśmy

na drugim miejscu wśród startujących w programie 50 miast w całej Polsce.
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Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że w trakcie przerwy w obradach

będzie można jeszcze zapoznać się z informacją na temat akcji i ją wesprzeć.

Ad 4.

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  tematów  poruszanych  na  Sesji  Rady  Powiatu  w  Pile

odnoszących się do Miasta Piły.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  otrzymał  od  Prezydenta

przedmiotowe sprawozdanie i odczytał jego treść: „25 maja 2017 r. odbyła się XXXIII Sesja Rady

Powiatu w Pile, w trakcie której podczas omawiania wykonania budżetu, poruszane były kwestie

przekazanych środków finansowych dla gminy Piła w 2016 r. na rzecz wspólnej inwestycji remontu

drogi powiatowej Piła - Płotki (od krajowej 10 do ośrodka Płotki). Wartość wspólnej inwestycji

wyniosła  1  mln  100  tys.  zł.”  Przewodniczący  powiedział,  że  sprawozdanie  zostanie  przesłane

Radnym po sesji.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  chciała  zabrać  głos  jeszcze  w  poprzednim  punkcie

porządku obrad i dodała, że sygnalizowała to włączając swój mikrofon.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że przeprasza i udzielił radnej Sztabie głosu.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że nie otrzymała odpowiedzi na zadane przez nią pytanie

dotyczące  94.  punktu  sprawozdania.  Radna  powiedziała,  że  na  sali  jest  obecny  Pan  Zygmunt

Jasiecki i poprosiła o udzielenie mu głosu.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział,  że nie może udzielić głosu Panu Jasieckiemu, bo

punkt dotyczący sprawozdania z prac Prezydenta był procedowany i prezydent Głowski wyjaśnił

jakie były okoliczności, a jeśli radna Sztaba uzna to za stosowne, to do tematu można powrócić

w punkcie dotyczącym spraw różnych.

Ad 5.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016 rok przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy

Piła.
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Skarbnik przedstawiła temat w formie prezentacji.

Skarbnik  Ewelina  Ślugajska poinformowała  o  Uchwale  nr  SO-0954/64/18//2017  Składu

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  27  kwietnia  2017  roku

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016 rok wraz z informacją

o  stanie  mienia  Miasta  Piły  za  2016  rok  i  podkreśliła,  że  wydano  pozytywną  opinię

w przedmiotowej sprawie (druk nr 693).

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta, informując

o stanowisku Komisji, m. in. stwierdził, że należy podkreślić ogromny zakres zmian w trakcie roku

budżetowego. Po stronie dochodów był to przyrost na poziomie ponad 43 milionów złotych, przy

łącznym wykonaniu planu na poziomie 291 milionów złotych. Do wzrostu przyczyniły się nie tylko

same podatki, ale przede wszystkim dotacje celowe, Program „Rodzina 500 plus”, dotacje z tytułu

opieki  społecznej,  wychowania  przedszkolnego  i  subwencje.  Na  podstawie  wykonania  budżetu

Miasta  Piły  widać  przemyślaną,  długofalową  strategię  w  spojrzeniu  na  rozwój  Miasta.

Podejmowane działania umożliwiają rozwój w każdym zakresie. Wygenerowano też znaczne środki

na  remonty  budynków  komunalnych.  Pojawiły  się  też  działania,  które  przyczynią  się  do

zauważalnej zmiany komfortu życia mieszkańców Piły. Utworzenie strefy ekonomicznej i kolejne

działania  w tym zakresie  także  przyniosły  realne  korzyści,  co  zaowocowało  sprzedażą  działek

i  kolejnymi  inwestycjami  przemysłowymi.  To  działanie  buduje  nie  tylko  rynek  pracy,  ale  też

stabilność  życia  naszych  mieszkańców.  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

podkreślił, że spełniamy wszystkie progi ostrożnościowe w zakresie zadłużenia Miasta, które na 31

grudnia  2016  roku  wynosiło  102  mln  złotych,  co  stanowi  35%  zrealizowanych  dochodów.

Natomiast  wskaźnik spłat  zadłużenia – niewiele  powyżej  4% - przy dopuszczalnym wskaźniku

ponad 6,9% raczej  nie  zapowiada kłopotów dla Miasta  w tym zakresie.  To wszystko świadczy

o  dobrej  kondycji  finansowej  Gminy,  świadczy  też  o  tym  pozytywna  opinia  RIO  i  dlatego

członkowie   Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta,  po  zapoznaniu  się  też  z  opinią  Komisji

Rewizyjnej, zaopiniowali przedmiotowe sprawozdanie jednogłośnie pozytywnie.

Przewodniczący Rafał Zdzierela otworzył dyskusję.

Radny  Marek  Toboła powiedział,  że  chciałby  swoją  wypowiedzią  wzmocnić  przekaz  Pani

Skarbnik w zakresie  pozyskiwania dochodów, szczególnie  z  podatku PIT.  Ta wyraźnie  rosnąca

tendencja, przy przyroście rok do roku na poziomie ponad 2 milionów złotych jest potwierdzeniem

tendencji  wzrostu zamożności  mieszkańców Piły,  bo przecież wysokość podatku PIT zależy od

naszych dochodów. Wzrost naszej zamożności, to z kolei wydawanie pieniędzy w restauracjach,
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kawiarniach  i  innych  miejscach,  co  dalej  przekłada  się  na  dochody  naszych  lokalnych

przedsiębiorców i w konsekwencji na płacone przez nich podatki i w ten sposób napędza się koło

zamachowe pilskiej gospodarki. Radny Toboła powiedział, że w Dolaszewie, w gminie Szydłowo,

mieszka też wiele osób, które pracują w Pile, ale podatki płacą w Szydłowie i dodał, że dobrze by

było zobaczyć kiedyś analizę, w której by się udało zebrać wszystkie dane globalnie.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zamknął dyskusję.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

Ad 6.

Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za 2016 rok.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  Radni  dysponują  w  tej

sprawie  uchwałą  Komisji  Rewizyjnej  oraz  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.

Przewodniczący  poprosił  o  zabranie  głosu  radnego  Pawła  Dahlke,  przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły

Paweł  Dahlke,  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  Uchwałę  nr  1/2017  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  28  kwietnia  2017  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii

o  wykonaniu  budżetu  Miasta  Piły  za  rok  2016  oraz  wniosku  o  udzielenie  absolutorium

Prezydentowi Miasta Piły za 2016 rok. Przewodniczący Dahlke podkreślił, że Komisja Rewizyjna

spotykała się czterokrotnie, było to w sumie kilkanaście godzin pracy. Szczegółowo te działania są

opisane w dokumencie, który Radni otrzymali ponad tydzień temu, a mieszkańcy mogą się z nim

zapoznać  na  stronie  BIP  Urzędu  Miasta  Piły.  Komisja  Rewizyjna  zajmowała  się  głównie

zasadnością  oraz  zakresem  zmian  w  budżecie  dokonywanych  w  trakcie  roku  budżetowego,

dokonała  analizy  zadłużenia,  oprocentowania  zaciągniętych  zobowiązań  i  terminowości  spłaty.

Komisja  oceniała  również  stopień  zaawansowania  realizacji  programów  wieloletnich.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że nie będzie odczytywał całego dokumentu, bo

jest  on  dostępny,  podkreślił,  że  Komisja,  po  dokonaniu  analizy  złożonych  dokumentów

i wysłuchaniu wyjaśnień w zakresie realizacji budżetu, przedstawionych sprawozdań finansowych,

informacji  o  realizacji  planów finansowych  instytucji  kultury  oraz  informacji  o  stanie  mienia,

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie – 5 głosami „za”, przy nieobecności jednego z członków,
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wykonanie budżetu Miasta Piły za rok 2016 i tym samym wnioskuje o udzielenie absolutorium za

rok 2016 Prezydentowi Miasta Piły. ( Uchwała Nr 1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły

z dnia 28 kwietnia 2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu Miasta Piły za rok

2016 oraz wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Piły za 2016 rok – stanowi

załącznik do protokołu).

Paweł  Dahlke,  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  opinię  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły o udzielenie Prezydentowi Miasta

Piły absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. Przewodniczący odczytał  konkluzję

Uchwały  nr  SO.0955/17/18/2017  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Poznaniu w składzie: Przewodnicząca Aniela Michalec i  Członkowie – Grażyna Wróblewska

oraz Michał Suchanek z dnia 11 maja 2017 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Piły o udzielenie Prezydentowi Miasta Piły absolutorium z tytułu wykonania budżetu za

2016  rok  (druk  nr  703),  w  której  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  m.  in.  stwierdziła:  „Mając

powyższe  na  uwadze,  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Poznaniu  wyraża

opinię,  że  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  udzielenia  absolutorium

Prezydentowi  Miasta  Piły  z  wykonania  budżetu  za  2016  rok  jest  należycie  uzasadniony”.

Przewodniczący Paweł Dahlke dodał, że chciałby podziękować członkom Komisji Rewizyjnej za

pracę i Pani Skarbnik za wyczerpujące wyjaśnienia, a także pogratulować Panu Prezydentowi tak

dobrej opinii Komisji Rewizyjnej i dobrego wykonania budżetu.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły otworzył dyskusję.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  w  poprzednim  głosowaniu  były  dwie  osoby,  które

wstrzymały się od głosowania, a system pokazał jedną osobę.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela poprosił  informatyków obsługujących  system do głosowania

o  pokazanie  planszy  z  wynikami  poprzedniego  głosowania.  Przewodniczący  powiedział,  że

ponieważ informatycy potrzebują jeszcze trochę czasu, to, jeśli radna Sztaba pozwoli, Rada będzie

kontynuować procedowanie bieżącego punktu.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że nie wyraża zgody.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że za nami kolejny dobry rok budżetowy, doskonale

wykonany.  Jest  też  dobra  ocena  Komisji  Rewizyjnej  potwierdzona  przez  Regionalną  Izbę

Obrachunkową. Przewodniczący powiedział, że chce podziękować i pogratulować Pani Skarbnik
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i życzyć, aby kolejny rok był równie dobry.

Radna Małgorzata Karwacka zaproponowała reasumpcję głosowania.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał, czy radna zgłasza wniosek

Radna Małgorzata Karwacka potwierdziła.

Głosowanie ws. reasumpcji głosowania ws. uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016:

Radni przyjęli wniosek w przedmiotowej sprawie 21 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”

i 1 głosie „wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Piły za 2016:

Radni podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  - uchwała nr

XXXV/492/17 stanowi załącznik do protokołu.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły zamknął dyskusję i zarządził głosowanie ws.

absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  - Uchwała nr

XXXV/493/17 stanowi załącznik do protokołu.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły podziękował Radzie za udzielenie absolutorium Prezydent

powiedział,  że  chciałby podziękować Pani Skarbnik i  wszystkim, którzy pracowali  wspólnie ze

Skarbnik Gminy, bo bez tej pracy i tych ludzi nie byłoby sukcesu.

Prezydent Piotr Głowski wręczył kwiaty Ewelinie Ślugajskiej, skarbnik Gminy Piła.

Przerwa w obradach.
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Wznowienie obrad.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Radna Wiesława Sztaba, zanim Skarbnik omówiła projekt uchwały, powiedziała, kierując swoje

słowa do Prezydenta, że nie życzy sobie, żeby Pan Prezydent imiennie „punktował”, kto głosował

lub wstrzymywał się od głosowania. Radna dodała, że ma prawo wstrzymać się od głosowania.

Skarbnik omówiła projekt uchwały.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

Komisja  zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Wiesława Sztaba zapytała,  kiedy,  w związku z przeniesieniem środków, rozpoczną się

prace w gimnazjum nr 4.

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że projekt w ramach termomodernizacji budynku gimnazjum nr

4 był  zgłoszony w ramach otwartych konkursów. Kiedy pojawiła  się informacja o tym, że nie

otrzymaliśmy dofinansowania, Prezydent podjął decyzję o finansowaniu tego zadania w ramach

OSI. Wartość szacunkowa tego przedsięwzięcia to kwota ponad 3 milionów złotych i w związku

z  tym  musi  nastąpić  zmiana  mandatu.  Wpisanie  tego  przedsięwzięcia  do  tego  mandatu

terytorialnego  umożliwi  ubieganie  się  o  środki  zewnętrzne  na  dofinansowanie  przedsięwzięcia.

Liczymy,  że  w  ciągu  najbliższych  dwóch,  trzech  miesięcy  nastąpi  zmiana  mandatu  i  wtedy

będziemy mogli się ubiegać o dofinansowanie i to zadanie wpiszemy do realizacji na rok 2018.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/494/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w Hotelu
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Gromada Piła przy Alei Piastów 15 w Pile przedstawiła Małgorzata Kaszuba, zastępca dyrektora

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  oddał  głos  „przeciw”  i  poprosił  przewodniczącego

Bystrzyckiego o sprostowanie przekazanego stanowiska Komisji Spraw Społecznych.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przeprosił za pomyłkę.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” - uchwała nr XXXV/495/17

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Piła w sezonie

kąpielowym od 15 czerwca do 15 września 2017 r. przedstawiła  Małgorzata Kaszuba, zastępca

dyrektora Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że zaplanowane na 6 czerwca br.

wyjazdowe posiedzenie Komisji Spraw Społecznych nie odbędzie się.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/496/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargów
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nieruchomości  zabudowanych  garażami  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/497/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargów

nieruchomości położonych przy ul. Piaskowej w Pile przedstawiła  Julita Grzegrzółka, dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/498/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargów

nieruchomości  położonych  w  rejonie  ul.  Kazimierza  Wielkiego  w  Pile  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/499/17 stanowi

załącznik do protokołu.
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Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły przejmuje prowadzenie obrad.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  Wojewódzkiemu  Sądowi

Administracyjnemu w Poznaniu skargi Pana Leszka Fedraua na uchwałę Nr XXXIII/484/17 Rady

Miasta Piły z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przez

uchylenie  uchwały Nr  XXXI/474/17 Rady Miasta  Piły  z  dnia  28 lutego 2017 roku w sprawie

rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Paweł Jarczak poprosił o opinie komisji Rady Miasta Piły.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zapoznała się z tym dokumentem, ale nie głosowała w sprawie tego projektu uchwały.

Radna  Maria  Kubica powiedziała,  że  chciała  zgłosić  kilka  poprawek  redakcyjnych  do

uzasadnienia. Na stronie 4, w 3 akapicie, w 1 zdaniu brakuje „w” po przecinku – zdanie powinno

brzmieć: „Przewodnicząca Komisji zaznaczyła,  że e-mail  Pana Rafała Zdziereli,  w którym użył

słów(...)” Na stronie 5, w 2 akapicie, w 3 zdaniu należy zmienić szyk zdania, powinno być: „Jako

radny,  a  jednocześnie  mieszkaniec  miasta  aktywnie  działający  w  różnych  organizacjach

pozarządowych  i  rozumiejący  wagę  problemu,  po  odrzuceniu  przez  Radę  Miasta  wspomnianej

skargi, podjął działania, by z inicjatywy obywatelskiej spróbować zmieniać mentalność ludzi, co

przychodzi  najtrudniej  i  wymaga  dłuższego  czasu.”  Radna  poprosiła  też  o  zmianę  w  zdaniu:

„Cieszyły go owoce pracy zespołu, rozmowa z Panem Leszkiem F. w TV Asta, artykuły na temat

szkodliwości  hałasu  w  gazetach  miejskich,  ulotki  i  plakaty  zamieszczane  w  budynkach

mieszkalnych,  spotkania  Straży  Miejskiej  z  młodzieżą,  podczas  których  mówiono  o  zakazie

odpalania petard, o szkodliwości hałasu i konsekwencjach jego działania.” Radna Kubica zwróciła

uwagę na to, że w całym tekście nazwisko Pana F. jest odmienianie i że należy stosować tę zasadę
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konsekwentnie  w  całym  tekście  i  dlatego  w  zacytowanym  przez  radną  zdaniu  nazwisko  też

powinno być odmienione. Poza tym radna poprosiła o zmianę sformułowania „gazety miejskie” na

„prasa miejska” i przestawienie tego sformułowania w inne miejsce zdania. Po zaproponowanej

przez  radną  Kubicę  zmianie,  zdanie  uzyskuje  brzmienie:  „Cieszyły  go  owoce  pracy  zespołu,

rozmowa z Panem Leszkiem F. w TV Asta,  artykuły w prasie miejskiej  na temat  szkodliwości

hałasu,  ulotki  i  plakaty  zamieszczane  w  budynkach  mieszkalnych,  spotkania  Straży  Miejskiej

z  młodzieżą,  podczas  których  mówiono  o  zakazie  odpalania  petard,  o  szkodliwości  hałasu

i konsekwencjach jego działania.”

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak powiedział, że, jak rozumie, są to poprawki redakcyjne, nie

mające wpływu na treść i znaczenie uchwały.

Radny Piotr Smagur powiedział, że w przedmiotowym projekcie uchwały powołujemy się też na

Apel nr 7 Rady Miasta Piły, na który dostaliśmy od Wojewody Wielkopolskiego odpowiedź, więc

może warto przytoczyć tę odpowiedź.

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji,  wiceprzewodniczący Paweł Jarczak

zarządził głosowanie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  20  głosami „za” -  uchwała  nr  XXXV/500/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 14.

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Piły z organizacjami pozarządowymi na

2016 rok omówiła Teresa Jakubowska, dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja  zapoznała  się  na  posiedzeniu  z  przedstawionym  przez  dyrektor  Jakubowską

sprawozdaniem.

Ad 15.

Realizacja uchwał Rady Miasta Piły za 2016 rok.
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Punkt zreferowała Dorota Bojaczuk, dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego.

Ad 16.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 17.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny  Marek  Andruszkiewicz powiedział,  że  13  maja  br.  odbyła  się  na  osiedlu  Staszyce

majówka,  na  którą  radny  wcześniej  zapraszał.  Głównym  celem  imprezy  była  promocja

wybudowanego niedawno w ramach budżetu obywatelskiego placu zabaw. Radny Andruszkiewicz

podziękował wszystkim współorganizatorom za współpracę.

Prowadzenie obrad przejmuje Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że chce raz jeszcze przypomnieć o dużym problemie, który

staje  się  coraz  bardziej  uciążliwy.  Radna wyjaśniła,  że  chodzi  o  gołębie,  które zanieczyszczają

m. in. balkony na osiedlu, na którym radna mieszka, w okolicach ul. Ludowej. Radna powiedziała

też,  że  coraz  bardziej  uciążliwe  stają  się  muchy,  które  mnożą  się  na  śmietnikach.  Radna

powiedziała, że tematami interesują się mieszkańcy i zbierają podpisy w tej sprawie.

Radna Małgorzata Karwacka powiedziała, że, jako radna z osiedla Podlasie, chciałaby zaprosić

na Dzień Dziecka organizowany w najbliższa sobotę o godz. 14.00 na osiedlu Podlasie, na terenie

Straży Pożarnej.

Radna Teresa Kasior powiedziała, że chce zaprosić na kolejną edycję imprezy pod nazwą Bieg

Pokoleń „Raz do roku wokół bloku”. Impreza odbędzie się 1 czerwca br. o godz. 10.00.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że niedługo odbędą się konsultacje w sprawie zmiany nazw

ulic i przypomniał, że 6 czerwca br. odbędą się konsultacje dotyczące nazwy ul. Walki Młodych,

8  czerwca  –  ul.  Siemiradzkiego,  13  czerwca  –  ul.  Matwiejewa,  a  14  czerwca  –  ul.  Buczka.

Wszystkie te konsultacje będą się odbywały pomiędzy godz. 16.00 a 18.00. Radny Szwedziński
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dodał, że do mieszkańców ul. Armii Ludowej i Czwartaków dotrze osobiście.

Radna Maria Kubica powiedziała, że mieszkańcy osiedla Podlasie zgłaszają, że na dwóch placach

zabaw  jest  pod  huśtawkami  duży  ubytek  ziemi,  co  utrudnia  małym  dzieciom  korzystanie

z huśtawek  i poprosiła radna o zainteresowanie się tym tematem.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że zwrócili się do niego mieszkańcy pytając o budowę, w

ramach budżetu obywatelskiego, chodnika przy ul. Libelta i ul. Wiosny Ludów. Radny zapytał, czy

zaplanowane też było oświetlenie tej małej części, bo prawdopodobnie brakuje dwóch lamp.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że realizujemy program profilaktyki zakażeń wirusem

brodawczaka ludzkiego (HPV). Radny powiedział,  że  trwają dyskusje nad tym, czy Gmina nie

może zająć się programem in vitro. Gdybyśmy stworzyli taki program, to musi on mieć akceptację

ministerstwa, a poza tym, Minister Zdrowia ma prawo – dodał radny Bystrzycki – zawiesić, bez

podania przyczyny, każdy przedstawiony przez gminę program związany z ochroną zdrowia.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że chce się odnieść do wypowiedzi radnej Sztaby. Radny

powiedział,  że  mieszkańcy  zbierają  podpisy  w  słusznej  sprawie,  ale  zapewnił,  że  otoczenie

obiektów  Pilskiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  Lokatorsko-Własnościowej  w  Pile  zmieni  się

radykalnie  w ciągu najbliższych dwóch lat,  natomiast  radny martwi  się  o  otoczenie budynków

komunalnych, bo w te budynki nie inwestuje się od wielu lat.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  Sojusz  Lewicy  Demokratycznej  zwracał  się  do

Przewodniczącego Rady Miasta Piły z pismem w sprawie  in vitro.  Radna podkreśliła,  że temat

pomocy rodzicom, którzy nie mogą mieć dzieci jest bardzo ważny i powinniśmy pracować nad tym

programem.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że kilka miesięcy temu na tej sali, zostało wyraźnie

powiedziane, jak się ma Gmina Piła do  in vitro. Tak długo jak nie jesteśmy miastem na prawach

powiatu, sugerowanie, że my moglibyśmy rozpocząć starania w tym zakresie jest demagogią.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że 5 marca br. do Urzędu Miasta Piły wpłynęło za

pośrednictwem  Rady  Miasta  Piły  pismo  adresowane  do  Zbigniewa  Hoffmanna,  wojewody

wielkopolskiego od Pana Krzysztofa Maciaszczyka, przewodniczącego Rady Powiatowej Sojuszu

Lewicy Demokratycznej  w Pile zatytułowane;  „Skarga na bezczynność Przewodniczącego Rady

Miasta  Piły”.  Przewodniczący  Zdzierela  powiedział,  że  radni  otrzymali  17  maja  br.  drogą
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elektroniczną  skan  tego  pisma.  Przewodniczący  powiedział,  że  przed  przekazaniem  pisma

Wojewodzie  chciałby  przedstawić  radnym  swoje  stanowisko  w  tej  sprawie.  Przewodniczący

przytoczył treść swojego stanowiska: „Informuję, że pisma z 1 lutego 2017 r. oraz z 5 marca 2017 r.

nadesłane  drogą  elektroniczną  przez  Pana  Krzysztofa  Maciaszczyka  -  przewodniczącego  Rady

Powiatowej  Sojuszu  Lewicy  Demokratycznej  w  Pile,  zawierające  projekty  uchwał,  zostały

przekazane  Radnym  Rady  Miasta  Piły  oraz  Prezydentowi  Miasta  Piły.  Zgodnie  z  §  52  ust.

1 Uchwały Nr IX/98/11 Rady Miasta Piły z dnia 31 maja 2011 r. w sprawie Statutu Miasta Piły

“Inicjatywę uchwałodawczą posiada  każdy z radnych oraz Prezydent,  chyba  że przepisy prawa

stanowią inaczej.” Radni Rady Miasta Piły oraz Prezydent Miasta Piły nie zgłosili  do porządku

obrad XXXI sesji Rady Miasta Piły 28 lutego 2017 r. oraz XXXIII sesji Rady Miasta Piły 28 marca

2017  r.  przedmiotowych  projektów  uchwał.  Wobec  powyższego  zaproponowane  przez  Pana

Krzysztofa Maciaszczyka projekty uchwał nie były procedowane przez Radę Miasta Piły.”

Przewodniczący poprosił  o  przegłosowanie  przedstawionej  przez  niego  odpowiedzi,  którą

Przewodniczący zamierza przekazać, tytułem wyjaśnienia, Wojewodzie Wielkopolskiemu.

Głosowanie:

Radni,  większością  głosów  –  19  głosów  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw”,  wyrazili  zgodę  na

przekazanie  Wojewodzie  Wielkopolskiemu  odpowiedzi  w  zaproponowanej  przez

przewodniczącego Zdzierelę formie.

Ad 18.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XXXV sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Paweł Jarczak
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